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Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

4. seje Občinskega sveta Občine Krško,  
ki je bila v četrtek, 11. 4. 2019, ob 1530 uri, v sejni sobi » A « Občine Krško. 

 
 

Sejo je vodil župan Občine Krško in predsedujoči Občinskemu svetu mag. Miran 
Stanko. 
 
 
 

Na začetku seje je bilo prisotnih 23 svetnikov: Vlado Bezjak, Franc Bogovič, Milena 
Bogovič Perko, Dušan Dornik, Tajana Dvoršek, Matjaž Gomilšek, Luka Gramc, Robert 
Kostevc, Franc Lekše, Damjan Mežič, Jožica Mikulanc, Kristina Ogorevc Račič, Jože 
Olovec, Anton Petrovič, Boštjan Pirc, Damjana Pirc, Jože Slivšek, Nataša Šerbec, 
Dušan Šiško, Zdravko Urbanč, Jože Žabkar, Mojca Železnik in Moran Jurkovič; 
 

med sejo so prišli: Janez Barbič in Aleš Suša (pri 1. točki), Vlado Grahovac, Aleš Zajc 
in Aljoša Preskar (pri 2. točki) ter Ana Somrak (pri 5. točki); 
 

predhodno je odsotnost napovedal: Silvo Krošelj. 
 
 
 
 

K  1.  točki 
 
Potrditev zapisnika 3. seje Občinskega sveta. 
 
Sprejeti sklep: 
 

Občinski svet potrdi zapisnik 3. seje Občinskega sveta. 
 
 
 
 

K  2.  točki 
 
Določitev dnevnega reda. 
 
Sprejet je bil naslednji  
DNEVNI  RED:  
 

1. potrditev zapisnika 3. seje Občinskega sveta, 
2. določitev dnevnega reda, 
3. pobude, vprašanja in predlogi članov Občinskega sveta, 
4. predstavitev Letnega poročila 2018 družbe Rudar Senovo d. o. o., 
5. predstavitev Letnega poročila 2018 za upravljanje kabelsko-razdelilnega sistema 

za prenos televizijskega, internetnega ter telefonskega signala v občini Krško, 
6. predlog Sklepa o seznanitvi z Letnim poročilom za leto 2018 in sprejemu Programa 

dela za leto 2019 izvajanja gospodarske javne službe Tržnice Videm v mestu 
Krško, 
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7. predlog Sprememb in dopolnitev Statuta Občine Krško, 
8. predlog Sprememb in dopolnitev Poslovnika o delu Občinskega sveta Občine 

Krško, 
9. predlog Zaključnega računa proračuna Občine Krško za leto 2018, 
10. osnutek Odloka o spremembi in dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Mladinski center Krško - (predlog za sprejem po skrajšanem postopku), 
11. predlog Letnega izvedbenega načrta kulture Občine Krško za leto 2019, 
12. predlog Sklepa o dopolnitvi Meril, pogojev in kriterijev za vrednotenje letnega 

programa športa v občini Krško (kot priloge Letnega programa športa v občini Krško za leto 
2019), 

13. predlog Sklepa o načinu priprave in določitvi višine sredstev participativnega 
proračuna v Občini Krško za leto 2020 - Moj projekt, 

14. predlog Programa varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami v občini Krško za 
obdobje 2019-2024, 

15. premoženjsko-pravne zadeve: 
15./1. predlog Sklepa o dopolnitvi Sklepa o sprejemu Letnega načrta ravnanja s 

stvarnim premoženjem Občine Krško za leto 2019, 
15./2. predlog Sklepa o ustanovitvi grajenega javnega dobra št. 3 / 2019, 
15./3. predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra št. 2 / 2019,  
15./4. predlog Poročila o razpolaganju s stvarnim premoženjem Občine Krško za leto 

2018,  
16. volitve in imenovanja: 

16./1. predlog Sklepa o spremembi Sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja 
v Svet javnega zavoda Center za podjetništvo in turizem Krško,  

16./2. predlog Sklepa o imenovanju Sveta za sobivanje v občini Krško. 
 
 
 
 

K 3. točki 
 
Pobude, vprašanja in predlogi članov Občinskega sveta. 
 
Pred sejo so člani Občinskega sveta prejeli vse odgovore na pobude, vprašanja in 
predloge članov Občinskega sveta s 3. seje Občinskega sveta. 
 
 

Pobude, vprašanja in predloge članov Občinskega sveta so pri točki v pisni obliki 
podali: Boštjan Pirc - SLS, Aleš Suša - Levica, Kristina Ogorevc Račič - SLS, 
Nataša Šerbec - SD, Aleš Zajc - SMC, Anton Petrovič - SD, Jože Olovec - SDS, 
Dušan Šiško - SNS in Luka Gramc - ROK. 
 
 

Vsebina oddanih pobud, vprašanj in predlogov članov Občinskega sveta: 
 
Boštjan Pirc - SLS:  
 

V četrtek 4. 4. 2019 zvečer je bil na Facebook strani Športne zveze Krško dodan zapis 
in pod zapisom povezava na posnetek igranja odbojke (slika spodaj). V komentarju  
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oziroma zapisu je bilo zapisano naslednje: »Danes na Pristavi se je igralo občinsko 
prvenstvo v odbojki na pesku... Zmagovalec je ekipa... ZA Krško - občino športnih 
priložnosti.« Posnetek, ki je priložen pod zapisom je nastal na območju Afrike in ga je 
naložil Gabriel Joshua na svoj FB profil. Vprašujem, če je to primeren zapis 
organizacije, ki združuje in zastopa interese večjega števila športnih društev iz občine 
Krško in pri tem prejema tudi sredstva iz proračuna občine Krško. 
 

 
 
 

Aleš Suša - Levica: 
 

Plačilo vrtca 
Podajam mnenje, da je potrebno dodatno občinsko olajšavo pri plačilu vrtca, ki je sedaj 
30 % za vse, v prihodnosti obračunavati na drugačen način. Ker imamo jedrsko rento, 
je plačilo vrtcev v Krškem najbolj ugodno v Sloveniji. Nominalno se to še najbolj pozna 
staršem iz najvišjih dohodkovnih razredov, ki mesečno plačujejo od 80,00 - 120,00 
EUR manj, recimo za program 1-3 let, kot bi plačevali drugje po Sloveniji. Letno to 
pomeni 960,00 - 1.440,00 EUR olajšav za najbogatejše. Zato v razmislek predlagam 
tri variante: 

1. Pri dodatni olajšavi Občine Krško naj se upošteva 9 dohodkovnih razredov, 
vsakemu naj se progresivno določi primeren odstotek olajšave, tako, da ostane 
obremenitev občinskega proračuna na sedanji ravni. Prosim Oddelek za 
družbene dejavnosti naj pripravi projekcijo izračuna.  

 



 

 

Občina Krško, Cesta krških žrtev 14, 8270 Krško, Slovenija  
Občinski svet 

T: +386 7 498 13 15, F: +386 7 492 22 21 
E: tomaz.petan@krsko.si, W: www.krsko.si 

 

 

 

4

 
 

2. Olajšava se lahko obračunava kot enotni nominalni znesek. Pri porabi sredstev 
NORP gre za nadomestilo za tveganje prisotnosti jedrskega objekta, ki vpliva na 
vse enako. Enoten nominalni znesek je zato morda boljša rešitev, saj tveganje 
povezano z jedrsko energijo vpliva na vse enako. Ta varianta tudi pomeni korak 
v smer, da so vsi starši, ne glede na njihovo premoženjsko stanje, v enakem 
položaju. Torej po drugi varianti naj Občina za vsakega prvega otroka v vrtcu 
prispeva dodatno olajšavo v enakem znesku npr. 30,00 EUR, namesto olajšave 
30 %. Izračun: (sredstva Občine 452.053,00 EUR : 1160 upravičencev = 390,00 
EUR letno, pomeni 32,00 EUR mesečno). 1160 se nanaša na skupno število 
otrok v vrtcih 2018 minus število otrok 1. dohodkovnega razreda, ki je plačila 
oproščen (1194-34). Pri tem izračunu je lahko napaka, saj iz tabele 2018 ni 
mogoče ugotoviti, koliko je najstarejših, drugih in tretjih otrok. Navajam odgovor 
Oddelka za družbene dejavnosti: »Starši, ki imajo v vrtec hkrati vključena dva ali 
več otrok, plačajo za mlajšega otroka 30 % plačila, ki jim je določen z odločbo 
CSD, za vsakega nadaljnjega mlajšega otroka pa so plačila oproščeni. Sredstva 
za sofinanciranje plačil staršev v teh primerih se zagotavljajo iz državnega 
proračuna.«  

3. Tretja možnost je, da se dodatna olajšava 30 % v celoti ukine, sredstva, ki 
ostanejo v proračunu pa namensko porabljajo za nujne investicije v vrtce, delež 
pa v kakovost, ki je v predšolskem programu ključnega pomena. Kakovost 
javnega vrtca se dviguje z izobraževanjem kadra. Znotraj javnih vrtcev je nujno 
potrebno dvigniti kakovost, saj zgolj varstvo otrok že zdavnaj ne zadovoljuje več 
ne potreb otrok kot tudi ne družbe. Prosim Oddelek za družbene dejavnosti, naj 
poda informacijo, kaj bi pomenilo za program obnove vrtcev, če bi se sredstva 30 
% dodatnih olajšav preusmerila v obnove.  

Dajem pobudo Oddelku za družbene dejavnosti ter vsem svetniškim skupinam in 
samostojnim svetnikom, da se opredelijo do predlogov. 
 

Problematika železniškega prevoza 
Na spletnem portalu RTV SLO sem prebral novico - pobudo, ki jo je prejšnji mesec na 
Vlado RS naslovil župan in Občinski svet Lendava. Zahtevajo, da se zgradi železniška 
povezava do Lendave - https://www.rtvslo.si/lokalne-novice/prekmurje/vse-vec-
pobud-za-zeleznisko-povezavo-lendave-s-slovenijo-in-madzarsko/483524.Torej moja 
pobu-da za izboljšavo storitev Slovenskih železnic v Posavju le ni tako nenavadna, 
neobičajna. Pobuda iz Lendave je v primerjavi z mojo precej radikalna. V pojasnilo 
komentarju na prejšnji seji Občinskega sveta pojasnjujem, da svojega poslanstva v 
Občinskem svetu ne vidim samo v tem, da glasujem o proračunu, cestah in pločnikih, 
ampak da odpiram vprašanja, ki so pomembna za razvoj regije. Povezanost Posavja 
in Slovenije s potniškim prometom je eno od teh, kjer smo obstali v preteklosti in to ne 
samo zaradi Slovenskih železnic, ampak tudi zaradi lastne neaktivnosti in 
podcenjevanja tega problema. Na protestu za planetarne spremembe so mladi 
zahtevali konkretne ukrepe: 40-odstotno znižanje izpustov v prometu do leta 2040 
glede na leto 2005. Ta cilj bi dosegli s spodbujanjem javnega prevoza, hoje, 
kolesarjenja in drugih oblik trajnostne mobilnosti. Ne pozabimo, mladi so protestirali iz 
razloga, ker se zadnja desetletja okoljska situacija rapidno poslabšuje. Politika je imela 
dovolj časa, pa na področju javnega prevoza ni naredila nobenega napredka, 
nasprotno. Ne pristajam na izgovor, da se iz lokalnega nivoju ne da vplivati na 
izboljšanje situacije. V mandatu 2006-2010 je svetnica Polona Urek dala pobudo, da  
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se uredi nevarni drugi peron na železniški postaji Krško. Peron je še danes neustrezen 
in nevaren. Peron je zelo nizek in neprimeren za starejšo populacijo potnikov. Omenim 
primer gospe, ki je v Krškem sestopala z vlaka, pri čemer si je zaradi višine 
poškodovala koleno. Razumem, da tisti, ki se nikoli ne vozijo z vlakom, ne razumejo 
pomembnosti tega vprašanja. Prav tako tisti, ki vlak mogoče uporabljate enkrat 
mesečno. Za tiste prebivalce naše občine, ki se v Ljubljano z vlakom vozijo na delo 
vsak dan, in za to porabijo 4 ure časa, pa je to zelo pomembno vprašanje. Bolj kot to, 
ali smo od Hrvaške pripravljeni sprejeti 10 kubikov nizko radioaktivnih odpadkov. 
Konkretno - dajem pobudo Slovenskim železnicam, da začasno uredijo dovoz vseh 
vlakov na prvi tir, kar bi olajšalo vstop/izstop potnikov. Nekaj podobnega je bilo 
uvedeno pred leti v Sevnici. Hvala Občinski upravi, da ste moj predlog poslali 
Slovenskim železnicam, prosil pa vas bi tudi, da se še Občinska uprava opredeli do 
tega. 
 

Zmanjšanje in ukinitev masovne živinoreje 
Pobuda se nanaša na prihodnost kmetijstva, ki bo v prihodnosti deležno velikih 
sprememb. Posavje in naša občina ima dobre možnosti, da se dobro prilagodi, če 
bomo spoznali resnost situacije. Pobuda je povzetek strokovno utemeljenega predloga 
Čas je za novo prehransko politiko, podprtega z več kot 200 znanstvenimi viri, ki je 
lansko leto dobil največ glasov »za« na portalu predlagam.vladi.si. Znanstveniki 
ocenjujejo, da živinoreja pomembno prispeva k preseganju že preseženih varnih mej 
zmogljivosti našega planeta na naslednjih štirih področjih: 1) raba tal, 2) upad biotske 
raznovrstnosti in porušeno stanje ekosistemov, 3) porušena dušikov in fosforjev krog, 
4) podnebne spremembe. Živinoreja pomembno vpliva tudi na peto varno mejo 
zmogljivosti našega planeta, ki se nanaša na porabo vode. Problematično ni kmetijstvo 
samo po sebi, ki ga civilizacija za preživetje seveda potrebuje, temveč največji del 
kmetijstva - masovna industrijska živinoreja, ki za prehranjevanje človeštva ni nujna. 
Energetska bilanca KALORIJ je v masovni živinorej negativna. Slovenija letno za 
živinorejo porabi 518.000 ton žitaric, za neposredno prehrano ljudi pa 251.000 ton. 
Trenutno svetovna živinoreja povzroča 14,5 % vseh globalnih antropogenih emisij 
toplogrednih plinov. To je primerljivo z deležem toplogrednih plinov, ki jih povzroča tudi 
celoten globalni sektor transporta. Živinoreja (vključno z ribogojnicami) na globalnem 
nivoju k prehrani ljudi doprinese 18 % kalorij, njen okoljski odtis pa je disproporcionalno 
večji - živinoreja namreč zavzema 83 % kmetijskih površin in je odgovorna za več kot 
pol s kmetijstvom povezanih izpustov toplogrednih plinov. Če resno nameravamo 
zmanjšati ogljični odtis Slovenije in druge probleme, ki jih povzroča masovna 
živinoreja, je potrebno za polovico zmanjšati pridelavo in vnos živil živalskega izvora 
do leta 2030 ter štirikratno zmanjšanje do leta 2050, postopno obdavčevanje živil glede 
na njihov okoljski odtis in ukinitev industrijske živinoreje do leta 2060. Na protestu za 
podnebno pravičnost so mladi zahtevali tudi pospešen prehod na polnovredno, čim 
bolj lokalno in večinoma rastlinsko prehrano ter ukrepe za sonaravnejše kmetijstvo. V 
ta namen bi mladi preusmerili subvencije iz živinoreje v pridelavo trajnostnih pridelkov 
rastlinskega izvora. Torej masovne živinoreja zelo negativno vpliva na okolje, kar je 
potrdil tudi predstavnik Kostaka na predzadnji seji, ko je govoril o velikem 
onesnaževalcu pitnih vod, farmi prašičev na Pristavi. Tudi naša občina se bo morala 
prilagoditi tej ureditvi v prihodnosti, zato je smiselno, da se z ukrepi stimulira 
poljedelstvo, ki prideluje zelenjavo in žitarice za neposredno prehrano človeka. 
Živinoreja pa naj se omeji na trajnostno rejo v prosti paši. http://novaprehranska  
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politika.idealist.si. Dajem pobudo, da odbora, pristojna za kmetijstvo in varstvo okolja 
na seji obravnavata to problematiko. 
 
 

Kristina Ogorevc Račič - SLS: 
 

V imenu vaške skupnosti Vihre in KS Krško polje dajem pobudo za sanacijo črnega 
odlagališča ob glavni cesti Vihre proti Skopicam na desni strani cestišča. Ob izgradnji 
novega mostu čez avtocesto je pred leti ostal nesanirani del gradbišča, kamor se 
nedovoljeno odlaga gradbeni material, vključujoč odrabljene salonitne plošče ter 
neporabljen asfalt. Vse več je tudi drugega odpada, kot je bela tehnika, pohištvo, tekstil 
in ostali mešani odpadki.  
 

 

Obenem dajem pobudo, da se ob cesti iz smeri Skopic proti Vihram, kjer se začne 
občina Krško, namesti tabla občina Krško. 
 
 

Nataša Šerbec - SD: 
 

Vprašujem, kakšna je izvedba Lokalnega programa za mladino za obdobje 2016-
2019? Kateri ukrepi so se uresničili? Ali predvidevate tudi za naprej pripraviti tovrsten 
program? Kdaj bo delovna skupina merila izvedbo ukrepov opredeljenega lokalnega 
programa za mladino in zastavila cilje za naprej? Koga boste pri tem vključevali? 
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Vprašujem, kakšne ukrepe je v tem obdobju izvedla Občina Krško za spodbujanje 
mladih, da živijo in prebivajo v občini Krško na področju stanovanjske politike, katerih 
ukrepi so zapisani tudi v lokalnem programu? Ali razmišljate tudi o priprava ustreznih 
ukrepov za zagotavljanje neprofitnih stanovanj za mlade in drugih sodobnih pristopov 
zagotavljanja kvalitetnih bivanjskih pogojev za mlade, ali, da se za mlade družine 
določi kot prednostna kategorija v javnih razpisih za dodelitev neprofitnih stanovanj v 
najem in jim omogočiti subvencije. Je možno sodelovanje lokalne skupnosti s 
Stanovanjskim skladom RS za zagotovitev neprofitnih stanovanj?  
 

Vprašujem, kateri ukrepi se izvajajo v občini Krško za zdrav način življenja mladih? 
Kateri preventivni programi za ohranjanje zdravja in preventivni programi odvisnosti za 
mlade se izvajajo v občini Krško? Kakšni so ukrepi za preprečevanje odvisnosti mladih 
oz. kakšni preventivni programi se v občini Krško izvajajo? So organizirana predavanja 
ali delavnice za mlade o pomenu telesne dejavnosti in kronično nalezljivih boleznih in 
zdravem načinu življenja ter zdravi prehrani? 
 

Občina Krško ima mrežo avtomatskih eksternih defibrilatorjev (AED). Vprašujem, 
kako se skrbi za povečano število usposobljenih oseb za rokovanje z njimi, tudi s strani 
mladih?  
 
 

Aleš Zajc - SMC: 
 

Uprava Republike Slovenije za jedrsko varnost je na svoji spletni strani objavila 
osnutek nove Uredbe o območjih omejene rabe prostora zaradi jedrskega objekta in o 
pogojih gradnje objektov na teh območjih, ki je do 30. 4. 2019 v javni obravnavi. Priloga 
te uredbe so tudi Pogoji za gradnjo posameznih objektov na območju omejene rabe 
prostora in seznam parcel, kjer je dovoljena gradnja z omejitvijo. Vprašujem, kako bo 
nova uredba vplivala na OPN, oziroma na vse postopke pridobivanja dovoljenj, glede 
na to, da so v OPN nekatere parcele predvidene za pozidavo, na katerih pa je sedaj 
po novem osnutku uredbe omejena gradnja? 
 

Agencija Republike Slovenije za okolje je dne 13. 11. 2018 z odločbo, zavrnila 
pojasnila NEK, da za nameravan poseg izgradnje suhega skladišča izrabljenega 
jedrskega goriva ni potrebno izvesti presoje vplivov na okolje. Glede na to, da je 
Agencija z imenovano odločbo naložila NEK, da mora za nameravan poseg izgradnje 
suhega skladišča izrabljenega jedrskega goriva izvesti presojo vplivov na okolje in 
pridobiti okoljevarstveno soglasje, predlagam, da po pridobitvi okoljevarstvenega 
soglasja, NEK izvede predstavitev glavnih povzetkov presoje vplivov na okolje na eni 
izmed sej občinskega sveta. Predlagam tudi, da se celotno poročilo objavi na spletnih 
straneh Občine Krško, NEK in javnih medijev, da bo to dostopno vsem občanom. 
 
 

Anton Petrovič - SD: 
 

Najprej se zahvaljujem Oddelku za gospodarsko infrastrukturo, ki je posredoval 
odgovor Direkcije Republike Slovenije za vode. Ker problem večkrat izpostavim, 
predlagam, da se dobimo na terenu in preverimo stanje in poskrbimo za rešitev 
navedene problematike. Razpolagam tudi s posnetki iz več let, ki ne kažejo na to, da 
izvedena sanacijska dela popravila prelivnih pragov, sanacij brežin v območju zajed, 
odstranitev zamaškov plavja ter nanosa, ni bila opravljena! Ob tem želim opozoriti na  
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to, da je Občina Krško lastnica večine parcel na desnem bregu navedenega odseka 
potoka in ji mora biti v interesu, da se zadeva uredi. 
 
 

Jože Olovec - SDS: 
 

Svet za sobivanje 
Danes bomo končno le sestavili Svet za sobivanje. Sami sicer nismo predlagali 
nobenega člana, saj ta organ vidimo kot organ za povečevanje romske problematike 
in pri tem ne mislimo sodelovati. Kako si sicer drugače razložiti dosežke zadnjih več 
10 let, ko na področju zaposlovanja in vključevanja beležimo porazne rezultate, nekaj 
podobnega pa velja tudi za področje osnovnega izobraževanja, kjer 96% otrok ne 
doseže niti 6. razreda osnovne šole. Čemu potem sploh služijo tako imenovane 
strategije? Res je, da lahko pomagajo k zmanjševanju stresa, nimajo pa nobenega 
vpliva na delavno aktivnost in vključenost v vsakdanje dogajanje v družbi oziroma 
lokalni skupnosti. V letu 1963 je v naši občini prebivalo nekaj več kot 100 članov te 
skupnosti in od tega jih je bilo zaposlenih vsaj 10 %. Vprašujem, kaj kažejo statistični 
podatki danes? 
 

Velikovaški potok 
Že kar nekaj časa opozarjam na problematiko struge Velikovaškega potoka in 
posledično na poplavno ogroženost naselja Velika vas. Žal v vseh teh 5-tih letih nismo 
nikjer naleteli na razumevanje in očitno je Občina Krško krajane Velike vasi pustila na 
cedilu. Pred kratkim so npr. v Dolenjem Vrhpolju, na podlagi pobude Občine Šentjernej 
in občanov, delavci VGP Novo mesto d.d., seveda v skladu s smernicami Direkcije RS 
za vode, Območja spodnje Save, izvedbi čiščenja nabrežin potoka Kobila. Pri nas v 
Krškem pa je v istem času nerazrešljiv problem že košnja nabrežin in ogled ter ocena 
kritičnih točk. Očitno v primeru Velike vasi nekaj manjka. Manjka sodelovanje občine 
Krško.  
 

Žadovinek 
Že dalj časa se zavzemam za izvedbo protihrupne zaščite ob naselju Žadovinek, ob 
katerem bomo speljali ves tranzitni promet. Vsi odgovori gredo v smeri, da protihrupna 
zaščita naselja ni potrebna. Ker promet še ne poteka in meritve hrupa, ki bi ovrgle ali 
potrdile upravičenost zaščite, ni moč izvesti, vprašujem, na osnovi katerih kriterijev je 
investitor oziroma projektant sprejel takšno odločitev? Poleg navedenega, se mi zdi 
smiselno, da bi zemljino, ki smo jo odstranili s trase bodoče obvoznice uporabili za 
izvedbo protihrupnega nasipa, namesto, da so jo zvozili na deponijo.  
 

Pitna voda 
Na prejšnji seji sem ponovno opozoril na nevzdržno stanje kvalitete vode na našem 
največjem zbiralniku pitne vode, ki je že skoraj 10 let izven uporabe. Pristojni se 
vseskozi izgovarjajo na državne institucije, pred dnevi pa smo na osnovi podanega 
poslanskega vprašanja, iz Državnega zbora RS dobili odgovor, če povzamem: »da so 
razlogi za to nevzdržno stanje na strani Občine Krško, ki v vseh teh letih ni pripravila 
ustrezne in z zakonodajo usklajene dokumentacije.«. Vprašujem, kako je to mogoče 
in kako je možen tako neodgovoren odnos do take dobrine, kot je pitna voda? 
Smatram, da gre v tem primeru pri ravnanju Občine Krško za strokovni in moralni zdrs.  
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Savaprojekt 
Vprašujem, kateri strokovni kriteriji oziroma razlogi so vodili pristojne k odpovedi 
oziroma prenehanju sodelovanja s podjetjem Savaprojekt d.d., ki velja za renomirano 
podjetje z več desetletnimi izkušnjami pri oblikovanju prostora in snovalca rešitev ter 
vizij na področju urbanizma v našem okolju? Ob vsem tem smo se posredno že v 
naprej odpovedali znanju in informacijam, ki se na tem mestu zbirajo že desetletja ter 
tudi, da na drugih področjih uvajamo dodatne ukrepe in sporazume s ciljem zaščite 
domačih izvajalcev. 
 

Zemljišče v Leskovcu 
Predlagam, da Občina Krško odkupi zemljišče, v neposredni bližini Gasilskega doma, 
ki je že sedaj objeto z javnimi površinami oziroma občinsko lastnino. Navedeno 
zemljišče na parc.št. 789/4, k.o. Leskovec v izmeri 1.406 m² bi lahko namenili, skupaj 
z zemljiščem, ki smo ga na tej lokaciji pridobili že skoraj pred 10-imi leti, za izgradnjo 
novega in dostopnega vrtca z lastnim parkirnim prostorom, večnamenski parkirni 
prostor, ki bi bil namenjen tudi za prireditve na prostem, avtobusno postajališče izven 
vozišča in ob vsem tem bi zagotovili tudi primeren parkirni prostor za potrebe 
pokopališča ter prostorov krajevne skupnosti in gasilcev. Na ta način bi ustvarili 
normalne pogoje za delovanje pred leti načrtovanega novega vrtca in uredili središčni 
prostor za družabno in društveno življenje v tem delu občine, kamor gravitira okoli 
8.000 občanov. Hkrati pa bi posledično odpravili vsakodnevne zadrege, ki smo jih 
povzročili z umestitvijo vrtca Vila v skoraj nedostopni del naselja Leskovec. Predlagam 
tudi, da odstopimo od načrtovane izgradnje obvoznice, ki ne bo bistveno odpravila 
prometnih zadreg v centru naselja, predvidena sredstva, več 100.000 EUR pa 
namenimo za ureditev tako imenovanega Tretjega centra Leskovca na tej lokaciji.  
 

Vadba 
Neverjetno je, milo rečeno seveda, da Občina Krško preprečuje (oziroma pri tem 
sodeluje) vadbo otrok nogometne šole drugega nogometnega kluba in se ob tem 
sklicuje, da je oddala javne objekte v brezplačen najem, kar je v primeru še drugih 
interesentov popolnoma nesprejemljivo. Tako pa je izpadlo, z oviranjem dela šola s 
stotimi otroci, kot, da predstavniki Občine Krško zagovarjajo interese svojega lastnega 
kluba oziroma kluba njim ljube organizacije. Predlagam, da poiščemo rešitev in 
uskladimo urnike z vsemi zainteresiranimi društvi ali klubi in ne iščemo problemov za 
vsako podano rešitev. Takšni moralni zdrsi, v tem primeru v odnosu do naših najmlajših 
nogometašev in njihovih staršev, zagotovo ne bodo pripomogli k ohranitvi statusa 
nogometnega kluba v 1. nogometni ligi.  
 
 

Dušan Šiško - SNS: 
 

Vprašujem, zakaj se ne začne s sanacijo mostu na Armeškem? Seznanjeni smo, da 
je v proračunu opredeljen znesek v višini 150.000,00 EUR. Do sedaj pa smo imeli vsaj 
dve sanaciji mostu v KS Brestanica in so bili zneski bistveno manjši. Za enega smo 
porabili cca 80.000,00 EUR in za drugega cca 90.000,00 EUR. Vprašujem, zakaj je 
pri tem tretjem mostu, ki je podobna sanacija, toliko povišan znesek in kakšni so načrti 
za obnovo mostu na Armeškem (most pod Gostilno Mirt, cesta Armeško-Raztez)? 
Most je v zelo slabem stanju, brez varovalne ograje, cestišče se vdira.  
 

Ker sem nov svetnik in mislim, da to zanima še katerega izmed novih svetnikov,  
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vprašujem, kako je z revizijskim poročilom, ki ga je naročil Nadzorni odbor glede 
revizije družbe Kostak d.d. in je bil plačan cca 15.000,00 EUR ali več? Prosil bi, če 
lahko sedanji Občinski svet pridobi revizijsko poročilo. 
 

Kot vemo sem pri proračunu z amandmajem predlagal zmanjševanje proračunske 
postavke za delovanje Športne zveze. Sedaj pa vprašujem, ali sem imel prav glede 
na objave, ki jih objavlja športna zveza na svoji FB strani! 
 
Luka Gramc - ROK: 
 

Vprašujem, kako je s projektom izvedbe pločnika in javne razsvetljave na cesti na 
odseku Velika vas proti Malemu Podlogu do nadvoza, kdaj se bo začela gradnja in  
kdaj predvidoma bo končana? 
 

Predlagam organiziranje javnega prevoza (avtobus) dvakrat dnevno vsaj iz centrov 
krajevnih skupnosti v Krško, s čimer bi med drugim dopoldne lahko starejšim omogočili 
izvedbo opravkov, popoldne pa mlajšim obisk obšolskih in drugih dejavnosti. Če 
seveda smiselnost tega ukrepa pokaže predhodno izvedena analiza oz. študija, … 
 
 

Robert Kostevc - SMC: 
 

V imenu podjetnika iz Koprivnice vprašujem, kdaj se bo urejalo križišče v Koprivnici? 
To je cesta Senovo - Podsreda, križišče v Koprivnici, odcep za Križe in Brežice. 
 
 
 
 

K  4.  točki 
 
Predstavitev Letnega poročila 2018 družbe Rudar Senovo d. o. o.. 
 
Sprejeti sklep: 
 

Občinski svet se je seznanil z Letnim poročilom 2018 družbe Rudar Senovo d. o. 
o.. 
 
 
 
 

K  5.  točki 
 
Predstavitev Letnega poročila 2018 za upravljanje kabelsko-razdelilnega 
sistema za prenos televizijskega, internetnega ter telefonskega signala v občini 
Krško. 
 
Sprejeti sklep: 
 

Občinski svet se je seznanil z Letnim poročilom 2018 za upravljanje kabelsko-
razdelilnega sistema za prenos televizijskega, internetnega ter telefonskega 
signala v občini Krško. 
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K  6.  točki 
 
Predlog Sklepa o seznanitvi z Letnim poročilom za leto 2018 in sprejemu 
Programa dela za leto 2019 izvajanja gospodarske javne službe Tržnice Videm v 
mestu Krško. 
 
Sprejeti sklep: 
 

Občinski svet sprejme Sklep o seznanitvi z Letnim poročilom za leto 2018 in 
sprejemu Programa dela za leto 2019 izvajanja gospodarske javne službe 
Tržnice Videm v mestu Krško. 
 
 
 
 

K  7.  točki 
 
Predlog Sprememb in dopolnitev Statuta Občine Krško. 
 
Sprejeti sklep: 
 

Občinski svet sprejme Spremembe in dopolnitve Statuta Občine Krško. 
 
 
 
 

K  8.  točki 
 
Predlog Sprememb in dopolnitev Poslovnika o delu Občinskega sveta Občine 
Krško. 
 
Sprejeti sklep: 
 

Občinski svet sprejme Spremembe in dopolnitve Poslovnika o delu Občinskega 
sveta Občine Krško. 
 
 
 
 

K  9.  točki 
 
Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Krško za leto 2018. 
 
Sprejeti sklep: 
 

Občinski svet sprejme Zaključni račun proračuna Občine Krško za leto 2018. 
 
 
 
 



 

 

Občina Krško, Cesta krških žrtev 14, 8270 Krško, Slovenija  
Občinski svet 

T: +386 7 498 13 15, F: +386 7 492 22 21 
E: tomaz.petan@krsko.si, W: www.krsko.si 

 

 

 

12

 
 

K  10.  točki 
 
Osnutek Odloka o spremembi in dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Mladinski center Krško - (predlog za sprejem po skrajšanem postopku). 
 
Sprejeta sklepa: 
 

Občinski svet sprejema Odlok o spremembi in dopolnitvi Odloka o ustanovitvi 
javnega zavoda Mladinski center Krško …  po skrajšanem postopku. 
 
Občinski svet sprejme Odlok o spremembi in dopolnitvi Odloka o ustanovitvi 
javnega zavoda Mladinski center Krško. 
 
 
 

 
K  11.  točki 

 
Predlog Letnega izvedbenega načrta kulture Občine Krško za leto 2019. 
 
Sprejeti sklep: 
 

Občinski svet sprejme Letni izvedbeni načrt kulture Občine Krško za leto 2019. 
 
 
 

 
K  12.  točki 

 
Predlog Sklepa o dopolnitvi Meril, pogojev in kriterijev za vrednotenje letnega 
programa športa v občini Krško (kot priloge Letnega programa športa v občini Krško za 
leto 2019). 
 
Sprejeti sklep: 
 

Občinski svet sprejme Sklep o dopolnitvi Meril, pogojev in kriterijev za 
vrednotenje letnega programa športa v občini Krško (kot priloge Letnega programa 
športa v občini Krško za leto 2019). 
 
 
 

 
K  13.  točki 

 
Predlog Sklepa o načinu priprave in določitvi višine sredstev participativnega 
proračuna v Občini Krško za leto 2020 - Moj projekt. 
 
Sprejeti sklep: 
 

Občinski svet sprejme Sklep o načinu priprave in določitvi višine sredstev 
participativnega proračuna v Občini Krško za leto 2020 - Moj projekt. 
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K  14.  točki 
 
Predlog Programa varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami v občini Krško 
za obdobje 2019-2024. 
 
Sprejeti sklep: 
 

Občinski svet sprejme Sklep o sprejemu Programa varstva pred naravnimi in 
drugimi nesrečami v občini Krško za obdobje 2019-2024. 
 
 
 
 

K  15.  točki 
 
Premoženjsko-pravne zadeve: 

15./1. predlog Sklepa o dopolnitvi Sklepa o sprejemu Letnega načrta ravnanja 
s stvarnim premoženjem Občine Krško za leto 2019. 

15./2. predlog Sklepa o ustanovitvi grajenega javnega dobra št. 3 / 2019. 
15./3. predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra št. 2 / 2019. 
15./4. predlog Poročila o razpolaganju s stvarnim premoženjem Občine Krško 

za leto 2018. 
 
Sprejeti sklepi: 
 

Občinski svet sprejme: 
 

15./1. Sklep o dopolnitvi Sklepa o sprejemu Letnega načrta ravnanja s stvarnim 
premoženjem Občine Krško za leto 2019. 

15./2. Sklep o ustanovitvi grajenega javnega dobra št. 3 / 2019. 
15./3. Sklep o ukinitvi javnega dobra št. 2 / 2019. 
15./4. Poročilo o razpolaganju s stvarnim premoženjem Občine Krško za leto 

2018. 
 
 
 
 

K  16.  točki 
 
Volitve in imenovanja: 

16./1. predlog Sklepa o spremembi Sklepa o imenovanju predstavnikov 
ustanovitelja v Svet javnega zavoda Center za podjetništvo in turizem 
Krško. 

16./2. predlog Sklepa o imenovanju Sveta za sobivanje v občini Krško. 
 
Sprejeta sklepa: 
 

Občinski svet sprejme: 
 

17./1. Sklep o spremembi Sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v 
Svet javnega zavoda Center za podjetništvo in turizem Krško. 
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17./2. Sklep o imenovanju Sveta za sobivanje v občini Krško. 

 
 
 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 1815 uri. 
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